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Predsjednik Uprave Hrvatskih cesta Josip Škorić  na poziv saborskog zastupnika i 

predsjednika Ţupanijske organizacije HDZ-a, AnĎelka Stričaka boravio je u Varaţdinskoj 

ţupaniji gdje su zajednički obišli lokacije na kojima se odvijaju ili su završene investicije 

Hrvatskih cesta. Uz obilazak gradilišta čelni ljudi Hrvatskih cesta razgovarali su s 

gradonačelnicima i načelnicima iz Varaţdinske ţupanije o budućim projektima koji su u 

pripremi. 

 

 

 

ObiĎena je drţavna cesta u Breznici (DC3) gdje se planira izgradnja pješačke staze radi 

povećanja sigurnosti, a cijeli projekat je u fazi projektiranja. TakoĎer se razgovaralo i o 

ŢC2175 Visoko- Sudovec i o prometnici DC22 MoţĎenec-Sudovec koja je unazad par 

godina bila zatvorena za promet.  Tada se glavnina prometa prema Koprivničko-

kriţevačkoj ţupaniji tj. Kriţevcima odvijala kroz Općinu Visoko.  

 



 

 

Saborski zastupnik AnĎelko Stričak izjavio je, da  je današnji obilazak uprave Hrvatskih 

cesta gradilištima,  još jedan dokaz tezi koju često ističe, a to je da je područje 

Varaţdinske ţupanije jedno veliko gradilište, ne samo kada se govori o zaštiti okoliša, 

zdravstva, energetike, obrazovanja već i u cestovnoj infrastrukturi. 

 

- Kada govorimo o prometnicama, danas smo obišli jug Varaždinske županije, odnosno 

obišli smo prometnice u nadležnosti Hrvatskih cesta. Razgovarali smo s načelnikom 

Općine Breznica Stjepanom Krobotom o izgradnju nogostupa na prometnici DC3. Potom 

smo obišli DC22, koje je  uz Podravsku magistralu, žila kucavica između Varaždinske i 

Koprivničko-križevačke županije. Dosta je u lošem stanju  zbog klizišta, međutim 

dogovoreno je najprije prići sanaciji klizišta, a potom i uređenju same ceste. Veseli me ovaj 

ritam koji je nametnuo predsjednik Uprave Hrvatskih cesta Josip Škorić, te će se upravo 

zbog toga iz proračuna HC na područje Varaždinske županije sliti 50 milijuna kuna – 

izjavio je Stričak ističući da se tim ritmom radilo ranije, za vrijeme bivše SDP-ove vlade, 

rezultata bi bilo više.   

 

- Znači imamo paralelno projektiranje, održavanje i izgradnju, da je prije bio takav tempo, 

da se projektiralo i da su aktualnu upravu dočekali projekti sad bi se gradilo, ali svi smo 



svjedoci da u vrijeme Milanovićeve, SDP-ove vlade, nije bilo niti jednog projekta, niti na 

papiru, a kamoli  u izvedbi – zaključio je Stričak.  

 

Predsjednik Uprave Hrvatskih cesta Josip Škorić iskoristio je posjet ţupaniji da najavi 

velike projekte koji slijede. Što se tiče ceste Varaţdin – Ivanec – Lepoglava, prvih 14 km 

do Ivanca  započeti će izgradnju sljedeće godine. Što se tiče obilaznice Novog Marofa  i to 

je u planu sljedeće godine, a završetak u roku od 2 godine. Vrijednost tog projekta je oko 

80 milijuna kuna.  

 

- Dakle ono što je ključ cijele priče danas s načelnicima, gradonačelnicima, saborskim 

zastupnicima, a to je obići dio mreže državnih cesta  u koje ćemo u nedostatku velikih 

projekata koje smo tek počeli  pripremati za godinu, dvije dana, zapravo podizat  i razinu 

sigurnosti prometa  na postojećoj mreži cesta  i tu pokušavamo podići razinu sigurnosti u 

prometu, pogotovo što se tiče pješačkog prometa jer znamo da se radi o dosta naseljenim 

mjestima s velikim brojem djece, škola, vrtića i biciklista – pojasnio je Škorić.  Najavio je i 

završetak sanacije nadvoţnjaka Vilka Novaka te na dva raskriţja u gradu izgradnju rotora.  

 

Od najavljenih projekata najveći su oni u Novom Marofu, izgradnja istočne obilaznice i 

rekonstrukcija drţavne ceste DC24 MaĎarevo-Pece. 

 

- Za nas veliki, najvažniji projekt su D24 Mađarevo Pece koja je evo u fazi izvođenja 

građevinske dozvole  i završetka imovinsko-pravnih odnosa i ono najvažnije za Novi Marof 

je projektiranje i početak gradnje istočne obilaznice Novog Marofa vrijednosti preko 80 

milijuna kuna. Prometnica će imati tri rotora i ona će praktički sav teretni promet i većinu 

tranzitnog prometa izbaciti iz Novog Marofa na tu obilaznicu. To dugo čekamo, više 30 

godina, i evo ja se zahvaljujem Hrvatskim cestama – kazao je novomarofski gradonačelnik 

Siniša Jenkač.  

Zadovoljstvo razgovorom izrazio je i načelnik Općine Visoko Dragutin Mateković koji je 

pozdravio najavu da će Hrvatske ceste pomoći u sanaciji ŢC 2175 (Breznica - Visoko –

Sudovec) koja je unazad par godina oštećena zbog prekomjernog prometa, a razlog 

oštećenjima bila je zatvorena dionica ceste  DC22 MoţĎenec-Sudovec, pa se sav promet 

prema Kriţevcima odvijao kroz Visoko. 

 

 



 

 

 

 



Predsjednik Gradskog vijeća Damir Habijan takoĎer je izrazio zadovoljstvo, te naglasio da 

su dogovoreni novi projekti, ureĎenje raskriţja  MeĎimurske i Koprivničke ulicu, rotora na 

izlasku iz zone u Kučan Marofu i sanaciju nadvoţnjaka prema Varteksovom stadionu koja 

bi trebala biti dovršena u roku od godine dana. 

 

Uz prvog čovjeka Hrvatskih cesta Josipa  Škorića i saborskog zastupnika AnĎelka Stričaka 

u obilasku su bili i saborski zastupnici Josip Kriţanić i Damir Felak, zamjenik ţupana 

Varaţdinske ţupanije Robert Vugrin, gradonačelnici Varaţdina i Novog Marofa Ivan Čehok 

i Siniša Jenkač te načelnici općina Visoko, Breznica, Gornja Rijeka i Sveti Petar Orehovec, 

Dragutin Mateković, Stjepan Krobot, Darko Fištrović i Franjo Poljak.  Zatim predsjednik 

Skupštine Varaţdinske ţupanije Alen Runac, predsjednik varaţdinskog Gradskog vijeća 

Damir Habijan,  član Uprave HC-a Alen Leverić te rukovoditelj HC – Poslovne jedinice 

Varaţdin Stjepan Marković. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


